

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 171 to the Journals).

Mrs. Roy-Arcelin for Mr. Parent, from the Legislative Committee on Bill C-88, An Act to amend the Copyright Act, presented the following report:

In accordance with its Order of Reference of Tuesday, June 23, 1992, your Committee has considered Bill C-88 and has agreed to report it with the following amendments:

Clause 2

Strike out lines 23 to 25, at page 1, and lines 1 to 8, at page 2, and substitute the following therefor:

“2. Subsection 3(1.4) of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

(1.4) For the purpose of paragraph (1)(f), where a person, as part of

(a) a network, within the meaning of the *Broadcasting Act*, whose operations result in the communication of works to the public, or

(b) any programming undertaking whose operations result in the communication of works to the public,

transmits by telecommunication a work that is communicated to the public by another person who is not a retransmitter of a signal within the meaning of subsection 28.01(1), the transmission and communication of the work by those persons constitute a single communication to the public for which those persons are jointly and severally liable.

(1.41) The Governor in Council may make regulations defining “programming undertaking” for the purpose of subsection (1.4).”

Clause 4

Strike out line 11, at page 3, and substitute the following therefor:

“4. (1) Section 67.2 of the said Act is amended by adding thereto, immediately after subsection (1) thereof, the following subsections:

(1.1) The Board shall, in certifying a statement as approved under paragraph (1)(a), ensure that there is a preferential royalty rate for small cable transmission systems.

(1.2) The Governor in Council may make regulations defining “small cable transmission system” for the purpose of subsection (1.1).

(2) Subsection 67.2(3) of the said Act is”

Clause 6

Delete Clause 6.

A copy of the Minutes of Proceedings and Evidence relating to this Bill (*Issues Nos. 1, 2, 3, 4, 5 and 6 which includes this Report*) is tabled.

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 172 to the Journals).

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 171 aux Journaux).

M^{me} Roy-Arcelin, au nom de M. Parent, du Comité législatif sur le projet de loi C-88, Loi modifiant la Loi sur le droit d'auteur, présente le rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à son Ordre de renvoi du mardi 23 juin 1992, votre Comité a étudié le projet de loi C-88 et a convenu d'en faire rapport avec les modifications suivantes :

Article 2

Retrancher les lignes 25 à 27, à la page 1, et 1 à 8, à la page 2 et les remplacer par ce qui suit :

«2. Le paragraphe 3 (1.4) de la même loi est abrogé et remplacé par ce qui suit :

(1.4) Toute transmission par une personne d'une oeuvre, par télécommunication, communiquée au public par une autre — sauf le retransmetteur d'un signal, au sens du paragraphe 28.01(1) — constitue, pour l'application de l'alinéa (1)f), une communication unique, ces personnes étant en l'occurrence solidaires, dès lors qu'elle s'effectue par suite de l'exploitation même du réseau au sens de la *Loi sur la radiodiffusion* ou de l'entreprise de programmation.

(1.41) Le gouverneur en conseil peut, par règlement, définir « entreprise de programmation ». »

Article 4

Retrancher la ligne 10, à la page 3, et la remplacer par ce qui suit :

« 4. (1) L'article 67.2 de la même loi est modifié par insertion, après le paragraphe (1), de ce qui suit :

(1.1) La Commission est tenue, lorsqu'elle certifie le projet de tarif conformément au paragraphe (1), de fixer des droits à un taux préférentiel pour les petits systèmes de transmission par fil.

(1.2) Le gouverneur en conseil peut, par règlement, définir « petit système de transmission par fil ».

(2) Le paragraphe 67.2(3) de la même loi »

Article 6

Supprimer l'article 6.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages relatifs à ce projet de loi (*fascicules nos 1, 2, 3, 4, 5 et 6 qui comprend le rapport*) est déposé.

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 172 aux Journaux).